
UCHWAŁA NR CVIII/802/2024 
RADY MIEJSKIEJ W STASZOWIE 

z dnia 31 stycznia 2024 r. 

w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego zmiany planu transportowego województwa 

Na podstawie art. 18b ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (j. t. Dz. U. z 2023 r., 
poz. 40 z późn. zm.1)), art. 238, art. 242 § 1 i art. 244 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania 
administracyjnego (t. j. Dz. U. z 2023 r. poz. 775 z późn. zm.2)), Rada Miejska w Staszowie uchwala, co 
następuje: 

§ 1.  

Uznać wniosek z dnia 24.12.2023 r. dotyczący zmiany planu transportowego województwa za bezzasadny, 
z przyczyn określonych w uzasadnieniu do niniejszej uchwały. 

§ 2.  

Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Staszowie do zawiadomienia wnioskodawcy 
o sposobie załatwienia wniosku. 

§ 3.  

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Staszowie. 

§ 4.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Staszowie 

 
 

Ireneusz Kwiecjasz 

 

 
1) Zmiany tekstu jednolitego wymienionej ustawy zostały ogłoszone w: Dz. U z 2023 r., poz. 572, poz. 1463, poz. 1688. 
2) Zmiany tekstu jednolitego wymienionej wyżej ustawy zostały ogłoszone w: Dz. U. z 2023 r. poz. 803. 
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Uzasadnienie 

W dniu 24.12.2023 r. do Rady Miejskiej w Staszowie wpłynął wniosek o wystąpienie przez Radę Miejską 
w Staszowie do władz Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego oraz radnych Sejmiku 
Województwa Świętokrzyskiego o zmianę planu transportowego województwa, tak aby kolej pasażerska 
docierała do Staszowa. 

Zgodnie z treścią art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (j. t. Dz. U. z 2023 r., 
poz. 40 z późn. zm) rada gminy rozpatruje skargi na działania wójta i gminnych jednostek organizacyjnych, 
wnioski oraz petycje składane przez obywateli, w tym celu powołuje komisję skarg, wniosków i petycji. 

Mając powyższe na uwadze Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie skierował przedmiotowy wniosek 
do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu zbadania jego zasadności oraz na podstawie 
art. 36 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (t. j. Dz. U. z 2023 r. 
poz. 775 z późn. zm.) pismem znak:Or.1511.1.2023.VIII z dnia 17.01.2024 r. zawiadomił wnioskodawcę 
o przedłużeniu terminu jego rozpatrzenia. 

Na posiedzeniu w dniu 24.01.2024 r. Komisja  Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Staszowie, po  
zapoznaniu się z treścią wniosku, dokonała jego wnikliwej analizy oraz wysłuchała wyjaśnień Burmistrza 
Miasta i Gminy Staszów. Komisja ustaliła, iż Burmistrz Miasta i Gminy Staszów podjął działania dotyczące 
przywrócenia transportu kolejowego na terenie gminy Staszów. Pismem znak: BPŚ.041.18.2019.II z dnia 
21.05.2019 r. Burmistrz wystąpił do Pana Andrzeja Adamczyka Ministra Infrastruktury z prośbą o podjęcie 
działań w kierunku reaktywacji połączeń pasażerskich na linii kolejowej numer 70 relacji Przemyśl Główny – 
Wrocław Główny oraz Wrocław Główny – Przemyśl Główny. Ww. pismo zostało przesłane do wiadomości do 
Wojewody Świętokrzyskiego, Starosty Staszowskiego, Marszałka Województwa Świętokrzyskiego, posłów na 
Sejm Rzeczypospolitej Polskiej z terenu województwa świętokrzyskiego oraz radnych Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego z prośbą o podjęcie przez nich stosownych działań i poparcie naszych starań. 

W odpowiedź PKP INTERCITY (pismo znak: BBPP3A-070-145/2019 z dnia 19.06.2019 r.) poinformowało, 
że uruchomienie połączenia jest niemożliwe z uwagi na niepoprawny geometrycznie przebieg linii skutkujący 
wydłużeniem czasu przejazdu, mniejszą konkurencyjnością i wysokim deficytem połączenia. Proponują 
natomiast model obsługi Staszowa z wykorzystaniem transportu kolejowego do stacji Kielce za pośrednictwem 
połączeń regionalnych i skomunikowanych w Kielcach z pociągami PKP INTERCITY w kierunku Wrocławia. 

Również PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. poinformowały  (pismo Nr ISR3b-0702-165/2019 z dnia 
25.07.2019 r.), że prowadzone są prace planistyczne związane z nową perspektywą finansową, którymi 
zostanie objęty zgłoszony wniosek dotyczący  „Modernizacji linii kolejowej 70 Włoszczowice – Chmielów”.  
Jednak jego realizacja uzależniona będzie od dostępności środków finansowych.   

Wniosek dotyczący „Modernizacji linii kolejowej 70 Włoszczowice – Chmielów” został uwzględniony 
w zadaniach zgłoszonych do Regionalnego planu transportowego województwa świętokrzyskiego na lata 
2021 – 2030.  

Prowadzone są rozmowy z Urzędem Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego w sprawie 
połączenia kolejowego Przemyśl – Wrocław z dowozem ze Staszowa do stacji Kielce. 

Również w Strategii dla Miejskiego Obszaru Funkcjonowania Staszowa na lata 2022 – 2030 został przyjęty 
wniosek w zakresie rozwoju infrastruktury transportu zbiorowego w postaci uruchomienia centrum 
przesiadkowego dla transportu publicznego na bazie dworca w Staszowie. Wniosek będzie realizowany przy 
udziale środków zewnętrznych, o które gmina Staszów czyni starania. 

Mając powyższe na uwadze, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wypracowała stanowisko dla Rady 
Miejskiej w Staszowie o uznanie wniosku za bezzasadny, z uwagi na podjęte w tym zakresie działania przez 
organ wykonawczy. 

Rada Miejska w Staszowie po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji uznaje 
wniosek za bezzasadny. Ponadto informuje, że zgodnie z art. 239 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks 
postępowania administracyjnego (t. j. Dz. U. z 2023 r. poz. 775 z późn. zm) w przypadku gdy wniosek, 
w wyniku jego rozpatrzenia, został uznany za bezzasadny i jego bezzasadność wykazano w odpowiedzi na 
wniosek, a wnioskodawca ponowił wniosek bez wskazania nowych okoliczności – organ właściwy do jego 
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rozpatrzenia może podtrzymać swoje poprzednie stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy – bez 
zawiadamiania wnioskodawcy. 

Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie uchwały uważa się za zasadne. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie 

  

Ireneusz Kwiecjasz 
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